
 
 

30th May, 2022                       Circular No. 21054 

 

Dear Parents/ Guardians, 

School Stakeholder Survey 2021-2022 (S1-S5) 

As part of the School Self-Evaluation Programme advocated by the Education Bureau, we are 

going to conduct the “School Stakeholder Survey” to collect your views about our college. 

Students should bring home a questionnaire. Please complete the questionnaire and return it 

to the class teacher on or before Friday 10th June, 2022. All the information given will be kept 

confidential. 

I would like to express our sincere gratitude for your help and co-operation. Thank you very 

much. 

 

Yours faithfully, 

 

 

Lee Ting Leung 

Principal 

通告編號：21054 

敬啟者： 

 

「學校自我評估計劃 2021-2022」(中一至中五學生適用) 

 

為配合教育局推行之學校自我評估計劃，本校現正展開問卷調查，收集 閣下對  

本校的意見。問卷已派發予  貴子弟，轉交  閣下。 

   請填寫問卷，並囑咐  貴子弟於二○二二年六月十日(星期五)或之前交還班主任。

是次調查資料只作統計用途，絕對保密。 

謹此感謝 閣下對本校的支持和幫助。 

 

此致 

各家長 

陳瑞祺（喇沙）書院校長 

李丁亮 啟 

二○二二年五月三十日 


